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Norges Gymnastikk- og Turnforbund 
 

Til Deltakere fellesmøte 2024 
 
Kopi Teknisk komité RG 
 Landslagssjef RG 

30. september 2024. 

 
 
 

Agenda til fellesmøte rytmisk gymnastikk 18. oktober 2024 
Teknisk komité rytmisk gymnastikk ønsker påmeldte ledere, trenere og dommere velkommen til 
fellesmøte 18. oktober, som arrangeres sammen med årets trener- og dommerseminar.  
 

MÅLGRUPPE 
Innholdet i fellesmøte rettes spesielt mot innspilte saker som angår miljøet, ofte saker som opptar 
trenere og dommere spesielt, men ledere i klubb og krets kan delta hvis ønskelig.  
 

DETALJER 
Dato:  Fredag 18. oktober 
Tid:  kl. 18:00 – 21:00 (oppmøte og registrering fra kl. 17:45) 
Sted:  Thon hotel Opera 
  Dronning Eufemias gate, Oslo. 
Pris:  Gratis 
Bevertning: Enkelt bevertning ved møtestart.  
 

AGENDA 
Kl. 17:45 – 18:00 Oppmøte, registrering og lett bevertning 
Kl. 18:00 – 18:05 Velkommen v/leder av TKRG 
Kl. 18:05 – 18:30  TKRG presenterer 

• Presentasjon av ny komité inkl. fordeling av ansvarsområder 

• Handlingsplan 2024-2026, hovedpunkter for RG  

• Terminliste 2025 (konkurranser, møter, seminarer, kurs osv.). 
Kl. 18:30 – 19:00  «Veien hit og videre» v/landslagssjef Elizabeth Paisieva 
Kl. 19:00 – 20:55 Innspilte saker 

• Sak 1: Kvalifisering Norgesfinalen 2025 

• Sak 2: Spørsmål og innspill til konkurranseklasser 2025 

• Sak 3: Antall programmer i hver enkelt konkurranse 

• Sak 4: Diverse spørsmål og innspill om kurs og seminar 
Kl. 20:55 – 21:00 Avslutning av møtet v/leder av TKRG (alle må være ute av rommet kl. 21:00).  
 

SAKSUNDERLAG 
Nedenfor finnes saksgrunnlaget på innmeldte saker som ønskes tatt opp under møtet.  
 
Sak 1: Kvalifisering Norgesfinalen 2025 
Ønske om å gjennomgå kvalifikasjonssystemet til NF da vi finner systemet ikke helt rettferdig. I 
løpet av sesongen 2024 var det flere gymnaster som kvalifiserte seg til NF, men som ikke deltok 
på konkurransen (på grunn av en endring på deres klasse), mens mange andre deltok på alle NC-
arrangementene og ikke kom til det fordi rankinglistene ikke tenkte på de klasseendringene. Vårt 
forslag er at endringene i klassen i løpet av sesongen skal gjøres av NGTF direkte (og ikke 
klubbene som gir varsel) OG at de 2 beste NC-konkurransene vil telle på kvalifiseringen.   
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Sak 2: Spørsmål og innspill til konkurranseklasser 2025 
Yngre junior: Det er gjort en stor endring for yngre junior fra i år, og vi ønsker en begrunnelse for 
dette. Vi synes også informasjonen rundt dette har vært veldig sen, og burde vært informert om på 
fellesmøte i fjor. Planlegging av ny sesong gjøres tidlig på våren (deling i treningsgrupper, tropper 
osv.) og da holder det ikke med info i juni. Vi ser at det ved å skille ut yngre junior, også nå på 
hvor/når de har konkurranser, kan det bli utfordrende å sette sammen tropper og til dels duo/trio i 
juniorklassen, som nå bare er 2 årskull. Vi tenker at dette er uheldig mtp. å få flere til å stille i 
troppsklassen. Hva tenker TKRG rundt dette? 
 
Sak 3: Antall programmer i hver enkelt konkurranse 
A) I konkurranseklasser 2025 er det ulogisk for oss at de som deltar i yngre junior må stille i 2 

program (fordi begge er tellende), mens i junior og senior kan man konkurrere med ett program. 
Dette gjelder spesielt nye gymnaster/gymnaster som starter med RG i eldre årsklasser enn 
rekrutt. Dette kunne vært løst ved at yngre junior nasjonal klasse kun har ett tellende program. 
Vi ønsker en begrunnelse for at det er valgt å gjøre det slik det er satt opp. 
 

B) Som prinsipp foreslås det å begrense antall program i hver enkelt konkurranse. 
F eks. Internasjonal 4-kamp: kjører 3 "forhåndsbestemte" program i Norges-cup, og 4 i NM 
Vi ønsker at alle klassene vurderes og at man finner frem til den mest logiske løsningen for hver 
klasse. 
Begrunnelse: 
1) Konkurransene våre er for lange. Dette vil være litt tidsbesparende. 
2) Gymnastene får spesialtrent noen program i forkant av hver konkurranse. Vi mener at dette 
på sikt vil gi bedre kvalitet. 

 
C) Ønskelig å ta opp klassen "Pre-junior". Innføring av frittstående. Dette er vi veldig positive til, 

men vi mener at de kun burde ha 3 program med redskap i tillegg, og at de i N-cup kjører 
frittstående + 2. 
Dette mener vi vil gi en bedre overgang fra rekrutt til junior. 
Nå skal de ha 5 program og holde styr på, vi er skeptiske til at man på denne måten får bedre 
resultater. 
 

D) Ønskelig at det som kalles "Pre-junior" internasjonal 2-kamp, har frittstående, - og bestemte 
redskap. I Norges-cup kunne de kjøre frittstående + 1(bestemt fra konkurranse til konkurranse). 

 
Sak 4: Diverse spørsmål og innspill om kurs og seminar 
A) Dommerkurs: Hva er tenkt rundt dommerkurs for 2025? Antall kurshelger, digitalt el fysisk, 

eksamensform, ett kurs eller mulighet til å kun bli dommer i nasjonal klasse og/eller rekrutt. 
 

B) Trener- og dommerseminar: Hvorfor brukes det så mye tid på andre ting enn nytt reglement, nå 
som alle er opptatt av å lære mest mulig om nytt reglement? Vi savner også at nytt nasjonalt 
reglement gjennomgås på trener- og dommerseminaret. Avsatt tid til rekruttreglement i sal 
søndag, er det kun internasjonalt rekruttreglement? 

 
    


